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Abstract (en)
The machine has a processing station (1) and a modular aggregate frame including a supply processing frame (10), a processing frame (20), a
delivery processing frame (30) and a retaining frame (40). Spacer elements (100, 200) arranged between the frames are connected with a surface
of the frames. The frames accommodate a part of the station that is arranged above the frames. The elements are sealed to each other. A seal is
provided between the elements that are formed with a circular cross section. The elements are formed such that no horizontally running surface
sections are provided.

Abstract (de)
Eine Verpackungsmaschine mit einer Bearbeitungsstation (1) weist ein modulares Gesamtgestell auf, das ein separates Einführbearbeitungsgestell
(10) und/ oder ein Bearbeitungsgestell (20) und/oder ein Ausführbearbeitungsgestell (30) aufweist. Im zusammengebauten Zustand der
Bearbeitungsstation (1) wird mittels eines Distanzelements (100, 200) zwischen diesen einzelnen Gestellen (10, 20, 30, 40), die miteinander in
Eingriff stehen, ein definierter Spalt zwischen den Gestellen vorgesehen.
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